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Abstract (en)
Known stepping stools have parallelogram-like stepping surfaces which are swivelled into the use position. Stools of this kind are therefore very wide
even in the folded state. In addition, one is easily injured when using these stools. In contrast, the aim of the invention is to provide a stool which is
very narrow in the folded state and which excludes the risk of injury. This is achieved by a stool which consists of an inclined section and a support
section joined thereto and articulated stepping surfaces arranged between these sections, as in a known stool, but in which the rear longitudinal
spindle (4b) of the upper surface (4) is slidingly arranged as guide spindle in guide slots (2a, 2b) of the support section (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Bekannte Tritthocker besitzen parallelogrammartig geführte Trittflächen, die in die Gebrauchslage geschwenkt werden. Solche Tritthocker sind daher
auch im zusammengeklappten Zustand sehr breit. Auch verletzt man sich bei der Bedienung dieser Tritthocker leicht. Demgegenüber liegt der
Erfindung die Aufgabe zugrunde, einen Tritthocker zu schaffen, der im zusammengeklappten Zustand sehr schmal ist, und die Verletzungsgefahr
ausschließt. Zur Lösung dieser Aufgabe wird ein Tritthocker vorgeschlagen, der aus einem Steigschenkel und einem daran gelenkten Stützschenkel
mit zwischen diesen Schenkeln angeordneten angelenkten Trittflächen, wie ein bekannter Tritthocker besteht, bei dem jedoch die hintere
Längsachse (4b) der oberen Trittfläche (4) als Führungsachse in Führungsschlitzen (2a, 2b) des Stützschenkels (2) gleitbar angeordnet ist.

IPC 1-7
E06C 1/387

IPC 8 full level
A47C 12/00 (2006.01); E06C 1/387 (2006.01)

CPC (source: EP)
E06C 1/387 (2013.01)

Cited by
US5992567A; WO0050725A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0070998 A2 19830209; EP 0070998 A3 19840328; DE 8121831 U1 19820128

DOCDB simple family (application)
EP 82104743 A 19820529; DE 8121831 U 19810724

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0070998A2?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP82104743&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=E06C0001387000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=A47C0012000000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=E06C0001387000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=E06C1/387

